
 

ZÁPISNICA 
ZO ZASADNUTIA RADY RODIČOV – OZ EDUKÁČI 

pri SÚKROMNEJ ZÁKLADNEJ ŠKOLE, Východná 11441/18B, Martin 
 
 

Dátum 28. 09. 2023 
 
Prítomní Daniela Harkabusová (1.S) 

Andrea Fašianková (1.SA) 
Iveta Dírer (2.S) 

  M. Pikula (3.S)  
  L. Zubercová (3.SA) 
  B. Kleinová Bučková  (4.S) 

Z. Kamienová  (4.SA)    
Lenka Orešková (5.SA) 

  J. Vavřinková (6.S)  
  K. Bellerová (7.S) 
  A. Havlín (8.S) 
  K. Štefanides Mažáriová (9.S) 
 
Ospravedlnení 
  L. Bochničková (2.SA) 
   
Program 

1. Otvorenie, zvolenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
2. Voľba členov výkonného výboru OZ EDUKÁČI  
3. Voľba kontrolóra OZ EDUKÁČI 
4. Rozpočet  
5. Príspevok do ZRPŠ  
6. Rozdelenie finančných prostriedkov, ktoré sú na účte OZ EDUKÁČI 
7.  Spoločná akcia školy a rodičov 
8. Slovo pani riaditeľky – čo sa urobilo a čo je v pláne 
9. Iné  
10. Uznesenia 

 
Ad 1. 
Otvorenie, zvolenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
Stretnutie Rady rodičov Súkromnej základnej školy, združených v OZ EDUKÁČI, otvorila p. 
Jana Vavřinková. Privítala všetkých prítomných. 
Za zapisovateľa bola určená p. Barbora Kleinová Bučková. Overovateľkou zápisnice sa stala p. 
Jana Vavřinková. 
 



 

 
Ad 2. 
Voľba členov výkonného výboru OZ EDUKÁČI 
P. Jana Vavřinková predniesla prítomným návrh na voľbu členov výkonného výboru OZ 
EDUKÁČI.  
Za predsedu OZ EDUKÁČI bola Radou rodičov navrhnutá p. Jana Vavřinková a za členov boli 
Radou rodičov navrhnutí – p. Katarína Bellerová, p. Martin Pikula a p. Iveta Dírer.  
Za školu bola navrhnutá Mgr. Renáta Špiriaková.  
 
Hlasovanie – počet prítomných členov – 12 
ZA  12 
PROTI  0 
ZDRŽAL SA 0 
 
UZNESENIE 
Rada rodičov schvaľuje členov výkonného výboru OZ EDUKÁČI nasledovne: 
- za predsedu: p. Janu Vavřinkovú, 
- za rodičov: p. Katarínu Bellerovú, p. Martina Pikulu a p. Ivetu Dírer, 
- za školu: Mgr. Renátu Špiriakovú. 
 
 
Ad 3. 
Voľba kontrolóra OZ EDUKÁČI 
P. Jana Vavřinková predniesla prítomným návrh na voľbu kontrolóra OZ EDUKÁČI. Za 
kontrolóra OZ EDUKÁČI bola Radou rodičov navrhnutá p. Barbora Kleinová Bučková. 
  
Hlasovanie – počet prítomných členov – 12 
ZA  12 
PROTI  0 
ZDRŽAL SA 0 
 
 
UZNESENIE 
Rada rodičov schvaľuje kontrolóra OZ EDUKÁČI nasledovne: 
- kontrolórom je p. Barbora Kleinová Bučková. 
 
 
Ad 4. 
Rozpočet  
Rade rodičov bol daný k nahliadnutiu rozpočet za školský rok 2022/2023, ktorý súčasne tvorí 
prílohu tejto zápisnice.  
Konštatuje sa, že na účte OZ EDUKÁČI zostala suma vo výške 6.826,23 Eur.  
Rada rodičov bola s návrhom rozpočtu oboznámená.  
 
Hlasovanie – počet prítomných členov – 12 
ZA  12 
PROTI  0 
ZDRŽAL SA 0 
 
 
 



 

UZNESENIE 
Rada rodičov schvaľuje návrh rozpočtu, ktorého znenie tvorí prílohu tejto zápisnice.  
 
 
Ad 5. 
Príspevok do ZRPŠ  
P. Vavřinková otvorila tému príspevku do ZRPŠ.  
 
V tejto súvislosti sa súčasne riešilo, aká výška príspevku sa navrhuje. Rada rodičov navrhuje 
príspevok vo výške 30,- Eur.  
 
Súčasne bola diskusia o tom, či sa príspevok nechá na „rodinu“ alebo „na dieťa“.  
Rada rodičov sa jednoznačne zhodla na tom, aby bol príspevok ponechaný ako v minulom 
školskom roku „na rodinu“.  
 
Hlasovanie – počet prítomných členov – 12 
ZA  12 
PROTI  0 
ZDRŽAL SA 0 
 
 
UZNESENIE 
Rada rodičov schvaľuje: 
- príspevok vo výške 30,- Eur, ktorý sa platí „na rodinu“. 
 
Ad 6. 
Rozdelenie finančných prostriedkov, ktoré sú na účte OZ EDUKÁČI 
Otvorila sa diskusia, na aký účel by sa mohli použiť finančné prostriedky, ktoré sú momentálne 
na účte OZ EDUKÁČI. 
Bolo navrhnuté, aby sa peniaze rozdelili do jednotlivých tried a aj do školského klubu detí (ŠKD)  
rovnakým dielom.  
 
Účelom takéhoto prerozdelenia finančných prostriedkov je, aby si sami žiaci v kooperácii 
s učiteľmi povedali, čo konkrétne potrebujú, resp. čo by si chceli zaobstarať, aby použitie 
finančných prostriedkov bolo adresné.  
 
Diskutovalo sa, či je to vhodné, na čo by deti mohli potenciálne finančné prostriedky minúť, 
a aká výška sumy by bola vhodná. Diskutovalo sa o sume 200,- Eur prípadne 300,- Eur. Súčasne 
sa diskutovalo o tom, aká suma pôjde do ŠKD.   
 
Rada rodičov sa následne jednoznačne zhodla na tom, aby každej jednej triede bola pridelená 
suma do výšky 300,- Eur, a aby ŠKD ako celku bola pridelená taktiež suma do výšky 300,- Eur. 
Podmienkou je, aby výdavky boli v súlade s cieľmi OZ, ktorých plnenie je určené na podporu 
materiálno-technického zabezpečenia, skvalitnenia a zefektívnenia výchovno-vzdelávacieho 
procesu školy. Konkrétny spôsob preplatenia bude predmetom nasledujúceho stretnutia členov 
OZ, kde budú predložené návrhy jednotlivých tried a ŠKD. 
 
Hlasovanie – počet prítomných členov – 12 
ZA  12 
PROTI  0 
ZDRŽAL SA 0 



 

 
UZNESENIE 
Rada rodičov schvaľuje: 
- každej jednej triede sa prideľuje suma do výšky 300,- Eur  
- školskému klubu sa prideľuje suma do výšky 300,- Eur. 
 
 
Ad 7. 
Spoločná akcia školy a rodičov  
Otvorila sa téma týkajúca sa neformálneho stretnutia zamestnancov školy, rodičov a detí, 
napríklad akcia „spoločný guláš“ alebo „piatkový majáles“. 
 
Diskutovalo sa o tom, či by o takú akciu mali potenciálne rodičia záujem, či by sa zúčastnili, kde 
by sa akcia mohla uskutočniť, a ako a kedy by prebiehala samotná akcia.  
 
Rade rodičov sa nápad zorganizovať takúto akciu páči a je tomuto nápadu naklonená aj 
s prísľubom financovania napríklad občerstvenia. Išlo by akciu v jarných mesiacoch, 
pravdepodobne máj a predbežne uvažujeme o priestoroch školy, ihriska, telocvične a atletického 
areálu.  
 
Ad 8. 
Slovo pani riaditeľky – čo sa urobilo a čo je v pláne 
I. 
Nestíha sa úplne všetko, čo bolo naplánované. Robili sa základové pätky pod exteriérovú učebňu. 
Plánuje sa urobiť ešte spevnená terasa, aby učebňa bola viac interaktívna a súčasne, aby sa aj 
priestor učebne zväčšil. Učebňa sa bude ešte zariaďovať.   
Terasa bude mať trámy, ale zrejme pred zimou sa do toho púšťať nejdú , skôr sa vidí reálne to, 
že by sa to riešilo na jar.  
Exteriérová učebňa nie je vykurovaná, bude slúžiť deťom aj v ŠKD 
 
II. 
Prerábala sa riaditeľňa; pôvodná riaditeľňa sa stala administratívnou miestnosťou.   
 
III. 
Veľké práce prebehli na druhom poschodí školy, je tam urobená prírodovedná učebňa. Ešte je 
potrebné dať urobiť skrine, hľadá sa nejaké vhodné a finančne výhodné riešenie. 
 
IV. 
Podarilo sa zlepšiť internetový signál, internetové pripojenie je už v poriadku.  
Súčasne pani riaditeľka informovala, že pán zriaďovateľ Ján Zuberec podal návrh, aby sa novým 
zriaďovateľom stala p. Slávka Makovníková.  
 
Súčasne pani riaditeľka uviedla, že škola je zahrnutá do projektov na čerpanie eurofondov, ide o  
5 rôznych projektov, ktoré rieši projektová manažérka školy p. Slávka Makovníková.  
Jedným z projektov je prístavba školy, v ktorej by mohli byť štyri nové učebne.  
 



 

 
Ad 9. 
Iné  
I. 
Rieši sa téma používania mobilných telefónov v škole. 
 
Pani riaditeľka hovorí, že školský poriadok uvádza, že žiak musí mať mobil vypnutý a nesmie ho 
používať počas celého vyučovania a ani počas prestávok. Ak sa uvedený zákaz nebude žiakmi 
rešpektovať, dá sa mobil do boxu, ktorý je v triede. Deti nesmú počas vyučovania a ani počas 
prestávok používať mobily, je to v školskom poriadku uvedené.   
 
II. 
Rieši sa téma „Pestovateľské práce“. Či škola neuvažuje nad tým, že by sa zaobstarali vyvýšené 
záhony a deti by si v týchto záhonoch mohli niečo pestovať, aby videli aj samotný proces, ako zo 
semienka vznikne rastlina a následne plod.  
 
Pani riaditeľka uvádza, že pokusy o pestovanie rastlín už boli, ale nemalo to úspech, lebo keď už 
z toho mali byť nejaké plody, v tom čase už deti boli na prázdninách, keďže mnoho zeleniny či 
ovocia dozrieva práve v letných mesiacoch, keď deti majú prázdniny. 
Súčasne je veľký problém aj v tom, že deti nesmú jesť vlastnoručne dopestované plody, lebo 
uvedené hygiena nepovoľuje.  
 
Pani riaditeľka v tejto súvislosti však uvádza, že pri novej vonkajšej učebni sa plánuje aj 
environmentálna učebňa.  
 
 
III. 
Rieši sa otázka pergoly.  
 
Pani riaditeľka uvádza, že pergola je v riešení, je už aj urobený projekt, malo by to financovať  
mesto, keďže pergolu využívajú dve školy, jedáleň aj škôlka.  
 
 
IV. 
P. Zubercová sa pýta, či sa nebude prerábať prístupová cesta k škole. Predniesla návrh, aby 
samotná škola podala návrh na opravu prístupovej cesty. 
 
Prebehla diskusia a skonštatovalo sa, že oprava prístupovej cesty by mohla ešte viac 
skomplikovať už teraz veľmi zlú dopravnú situáciu okolo školy, hlavne ráno.     
 



 

 
Ad 10. 
Uznesenia 
 
Rada rodičov schvaľuje členov výkonného výboru OZ EDUKÁČI nasledovne: 
- za predsedu: p. Janu Vavřinkovú, 
- za rodičov: p. Katarínu Bellerovú, p. Martina Pikulu a p. Ivetu Dírer, 
- za školu: Mgr. Renátu Špiriakovú. 
 
Rada rodičov schvaľuje kontrolóra OZ EDUKÁČI nasledovne: 
- kontrolórom je p. Barbora Kleinová Bučková. 
 
Rada rodičov schvaľuje návrh rozpočtu, ktorého znenie tvorí prílohu tejto zápisnice.  
 
Rada rodičov schvaľuje: 
- príspevok vo výške 30,- Eur, ktorý sa platí „na rodinu“. 
 
 
Rada rodičov schvaľuje: 
- každej jednej triede sa prideľuje suma do výšky 300,- Eur  
- školskému klubu detí sa prideľuje suma do výšky 300,- Eur. 
 
Príloha : 
Návrh rozpočtu 
List pre rodičov s výzvou na zaplatenie príspevku vo výške 30 eur 
 
 
 
Zapísala: Barbora Kleinová Bučková dňa 28. 9. 2023 
Overila: Jana Vavřinková dňa 28. 9. 2023 
 
 
 
 
 


